
 

 

Vážení členové rady, mílí zastupitelé, 

je tomu skoro sedm měsíců, co jsme hlasovali o návrhu na změnu územního plánu ve prospěch 
investičních záměrů Urbanity Development, který nám doporučili tachovští radní schválit. Dovolte mi 
prosím přečíst společné prohlášení členů hnutí Volím Tachov, které vzniklo na online schůzi dne 
16.3.2021. 

 

Vážení zastupitelé, radní i zástupci firmy Urbanity Development, 

Členové hnutí Volím Tachov se jednomyslně shodli, že radou navrhovanou změnu územního plánu při 
dnešním hlasování nepodpoří. 

 I přes závazné prohlášení, které zástupce firmy ing. Hofman na žádost zastupitelstva vyhotovil, 
existuje jisté riziko, že by výrobní areál nemusel vzniknout v takové podobě, jak nám byl firmou 
Urbanity Development při úvodní schůzce prezentován. Změnou územního plánu ztrácí vedení města 
jakoukoliv kontrolu nad tím, jak bude s nově vybudovanými halami naloženo. Je potřeba si uvědomit, 
že se v krajním případě můžeme dočkat toho, že v Oldřichovském areálu budeme mít čtyři, úplně 
obyčejné haly plné zahraničních dělníků. Těžko se pak budeme na firmu Urbanity Development 
obracet s připomínkou, kde že máme ten původně slibovaný pětihvězdičkový areál s 5G sítí.  

Pro naše hnutí Volím Tachov je ale hlavním důvodem nesouhlas našich spoluobčanů, kterých se tato 
změna územního plánu bytostně týká. Myslíme si, že pro tak důležité rozhodnutí, které může ovlivnit 
kvalitu života našich obyvatel v osadách Oldřichov a Malý Rapotín, je důležité, tuto změnu s nimi 
komunikovat, představit jim plánovaný projekt a brát ohled na jejich názor.  

Vzhledem k tomu, že nám nebylo s dostatečným předstihem oznámeno, že se chystá opětovné 
projednání bodu, který již byl zastupitelstvem jednou nepřijat, nemělo naše hnutí Volím Tachov 
dostatek času pro zajištění podkladů, které by jednoznačně prokázaly, že naši spoluobčané o výše 
zmiňovanou změnu územního plánu nestojí.  

 

        V Tachově 16.3. Volím Tachov 
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